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Τρίτη, 12 Νοεμβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κωστή 

Χατζηδάκη. 

Την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων κ. Νίκη 

Κεραμέως. 

Τον Υπουργό Ανάπτυξης κ. Τάκη Θεοδωρικάκο. 

Τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη. 

 

Θέμα: «Προ των πυλών νέο λουκέτο σε ιστορική βιομηχανία;». 

 

Κυρία Υπουργέ, 

Κύριοι Υπουργοί, 

Κατά την ανάγνωση εφημερίδων και ενημερωτικών ιστότοπων 

πληροφορηθήκαμε για το πιθανό «λουκέτο» σε μια ιστορική ελληνική 

κλωστοϋφαντουργία που αφορά τη βιομηχανία «Επίλεκτος».  

Ειδικότερα, οι επιχειρήσεις και οι βιομηχανίες που έχουν ως αντικείμενο την 

κλωστοϋφαντουργία λόγω του υψηλού ενεργειακού κόστους και εν γένει 

της αύξησης των τιμών που επικρατεί στην ελληνική οικονομία, έχουν 

αναγκαστεί να αναστείλει έως και σταματήσει εντελώς τη λειτουργία τους. 

Η πάλαι ποτέ ηγέτιδα δύναμη του κλάδου και πρωτοπόρα στις επενδύσεις 

τεχνολογικού εξοπλισμού «Επίλεκτος» εμφανίζει κατακόρυφη πτώση του 

τζίρου, μεγάλες ζημιές και χρέη ύψους 62 εκατομμυρίων ευρώ προς τις 

τράπεζες και 11,2 εκατομμύρια ευρώ προς προμηθευτές, αναγκαζόμενη να 

σταματήσει τη δραστηριότητα της με ό,τι αυτό συνεπάγεται. 
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Επειδή, τα εργοστάσια και οι βιομηχανίες συνεισφέρουν σημαντικά στην 

ελληνική κοινωνία και στο ελληνικό κράτος, αφού δίνουν θέσεις εργασίας και 

καταβάλλουν εισφορές. 

Επειδή, οι τιμές λόγω του υψηλού ενεργειακού κόστους έχουν σημειώσει 

κατακόρυφη αύξηση, «γονατίζοντας» νοικοκυριά, καταστήματα, επιχειρήσεις, 

εταιρείες και παραγωγικές μονάδες. 

Επειδή, την τετραετία 2020 – 2024 έχουν μπει «λουκέτα» σε έντεκα 

βιομηχανίες, μερικές εκ των οποίων είχαν ως έδρα πόλεις της επαρχίας. 

Επειδή, η βιομηχανία «Επίλεκτος» συζητά μια μεγάλη σύμβαση με οίκο 

κολοσσό που παράγει τσάντες, αποσκευές και αξεσουάρ. 

Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

1. Τι μέτρα προτίθεσθε να λάβετε για τον περιορισμό και δραστική μείωση 

των τιμών ενέργειας που ταλανίζουν όχι μόνον νοικοκυριά και  

καταστήματα, αλλά και επιχειρήσεις, εταιρείες και παραγωγικές 

μονάδες; 

2. Πως εκτιμάτε και εάν σας προβληματίζει ότι την τετραετία 2020 – 2024 

έχουν μπει «λουκέτα» σε έντεκα βιομηχανίες, μερικές εκ των οποίων 

είχαν ως έδρα πόλεις της επαρχίας, με πολλούς εργαζόμενους να έχουν 

οδηγηθεί στην ανεργία και να ερημώνουν χωριά και εν γένει την 

περιφέρεια, με τα όσα προβλήματα αναφέρονται στο δημογραφικό και 

την ανάπτυξη; 

3. Υπάρχει κάποιο σχέδιο διάσωσης για την εταιρεία «Επίλεκτος» ή για 

εταιρείες και επιχειρήσεις που βρίσκονται σε παρόμοια κατάσταση; 

Οι Ερωτώντες  Βουλευτές, 

Γιώργος Β. Μουλκιώτης, 

Πάρις Κουκουλόπουλος, 

Μανώλης Χριστοδουλάκης, 

Παύλος Χρηστίδης, 

Γιώργος Νικητιάδης 




